
   

 

Verslag van de Regioraad op 22 november 2010 
bij de Jhr. Schimmelpenninckgroep in Rhenen 

 
 
Aanwezig:  Zie presentielijst  
 
1. Opening en vaststellen agenda 
De vergadering wordt om 20.07 uur geopend door Wily, die ons allen hartelijk welkom heet.  
Er zijn vanavond voldoende groepen vertegenwoordigd om besluiten te kunnen nemen.  
(Uitzondering bij het stemmen over personen bij punt 9 van de agenda.) 
 
Er zijn geen wijzigingen in de agenda. Agenda is daarmee vastgesteld. 
 
2. Verslag en actielijst vorige Regioraad dd. 31 mei 2010 
Geen opmerkingen over het verslag, het verslag wordt vastgesteld, met dank aan Plien. 
 
Naar aanleiding van de actielijst:  
 Regeling gebruik blokhutten in de regio toevoegen aan verslag en website: Geregeld (afvoeren) 
 
3. Ingekomen stukken  
Post:  Agenda LR december / uitnodiging tentoonstelling 100 jaar Scouting in Ede / groepszending 4 
LSC / verslag LR juni / Nieuwsbrief Sc NL sept 2010 / protocol ongewenst gedrag Sc Nl / 
groepszending Steunpunt Sc Gld sept 2010 / waarderingstekens Scouting Lunteren / zangbundel uit 
de “oude tijd” voor de Langenberg.  
 
4. Mededelingen 
Jaarplanning 
Doordat we de Trailwalker 2011 graag op de jaarplanning willen zetten hebben we besloten het 
zomerfeest te verplaatsen naar 27 augustus 2011. Ivm de bijzonder late data van Pasen en 
Pinksteren kunnen activiteiten moeilijk verschoven worden. De Sint Joris marsen worden gehouden 
op 16 april 2011. (Dit is tegelijk met de RSW) 
 
Archief 
Voor een heel aantal groepen ligt er een stukje regioarchief dat we graag willen overdragen aan de 
groepsarchieven. 
 
Nieuwjaarsinstuif 
Op 15 januari is de nieuwjaarsinstuif en op die dag wordt ook het feest voor Landelijke vrijwilligers 
gehouden.  
 
Evaluatie “Landelijk Bestuur komt naar je toe” op 6 oktober 2010 
De opkomst die avond was vrij klein. De presentatie was duidelijk en er werden diverse vragen 
gesteld. De presentatie is doorgestuurd naar de groepen. Een gedeelte van de punten wordt ook 
genoemd in de presentatie later in de agenda bij het punt Landelijke Raad. 
 
Waarderingstekens 
Bij de regio heeft Plien Nooij een zilveren waarderingsteken gekregen. Een hele verrassing! Ook door 
groepen zijn waarderingstekens verstrekt. 



   

  
Scouting Academy 
Tijdens het regioweekend op 2/3 oktober is de eerste leiding gekwalificeerd via het nieuwe systeem 
van de Scouting Academy. 
 
5. Financiën 
De kascommissie heeft de boekhouding van de regio gecontroleerd. Hierbij zijn vele vragen en 
opmerkingen naar voren gekomen. De kascommissie legt de bevindingen voor aan de regioraad. 
 
Een aantal punten: 

- Een balans is bedoeld om inzicht te geven in de omvang en de samenstelling van de activa en de 
passiva en hun onderliggende verband. De belangrijkste doelstelling van de resultatenrekening is  
een onderverdeling van het behaalde resultaat naar opbrengsten en kosten.(Kosten en Opbrengsten 
worden gedefinieerd als: vermeerderingen respectievelijke verminderen van het economische 
potentieel… uitmondend in toename respectievelijk afname van het eigen vermogen.  Hieruit blijkt 
dus een comptabel verband tussen de balans en de resultatenrekening.) 

- De resultaten rekening is nu niet opgebouwd in een onderverdeling naar opbrengsten en kosten, er 
is voornamelijk een opsomming van de gemaakte kosten gegeven, hierdoor kunnen er geen 
conclusies worden getrokken van het behaalde resultaat. Het resultaat van de exploitatie/ 
resultatenrekening zou dan gelijk moeten zijn aan de toe of afname van het eigen vermogen.  
 
- De opbrengsten zijn wel verwerkt in het kasboek maar worden niet in de jaarcijfers weergegeven. 
Aanpassen van de stukken in dit opzicht is redelijk eenvoudig. 
 
Bovengenoemd is ons belangrijkste bezwaar, daarnaast waren er een aantal boekhoudkundige 
onjuistheden welke we volledigheidshalve hieronder weergeven. 
 
- Voorraden: het administreren van voorraden (hazen en kleding) is niet makkelijk dat ten eerste, 
maar de afname in de balans komt niet overeen met het resultaat van de exploitatierekening. (indien 
de voorraad niet word aangevuld moet de waardevermindering van de kleding op de balans gelijk 
zijn aan de totale opbrengst van het jaar, indien gebruik word gemaakt van historische kostprijzen.) 
 
 -Afschrijvingen: Er word afgeschreven op producten niet op de balans zijn geactiveerd. Dat wil 
zeggen dat de totale kosten van de beamen in een keer ten laste is gelegd van het resultaat in het 
jaar van aanschaf, daar hoeven nu dus geen afschrijvingskosten in de gebruiksjaren voor ten laste 
worden gelegd.  
 
-Crediteuren en Debiteuren: Deze kosten worden op de huidige manier twee keer als inkomsten of 
twee keer als kosten geboekt, namelijk het moment van facturering en de daadwerkelijke betaling / 
ontvangst.  
 
Aangezien we na de regioraad wisselen van penningmeester is het advies van de kascommissie om 
de huidige penningmeester decharge te verlenen aangezien Paul deze taak op zich prima heeft 
gedaan, er is immers geen geld weg en alle bonnetjes zaten netjes ter verantwoording in de map 
helaas is dit alles niet terug te zien in de jaarrekening en dat is voornamelijk voor Paul spijtig van al 
zijn verzette werk. De balans zal voor het nieuwe seizoen aangepast worden zodat Plien de stukken 
over kan nemen. In de volgende regioraad zal de stand van zaken aangegeven worden.  
 
De regioraad kan instemmen met aanbevelingen die door de kascommissie zijn gedaan en er wordt 
decharge verleend aan de penningmeester. 
 
Nieuw lid kascommissie: Voor Jaap Peters was dit de laatste kascommissie. Robbert Gijsbertse blijft 
nog een jaar aan. Gert Jan Gijsbertsen, Scouting Lunteren wordt het nieuwe lid van de kascommissie. 
 



   

Begroting RSW: Omdat de RSW een voordurend punt van discussie blijft op de begroting van de 
Scouts deelt Michel een begroting uit voor de RSW. Dit om inzicht te geven in de verdeling van de 
kosten. Een duidelijk plaatje dat laat zien dat de kosten vanuit de regiobegroting minderen terwijl de 
kosten voor deelnemers iets omhoog gaan. Dit is een duidelijk gevolg van de nieuwe manier van 
begroten. 
 
6. Landelijke raad 
Zie presentatie Anne Jan (bijgevoegd aan verslag) 
 
7. Pauze 
 
8. Steunpunt Scouting Gelderland 
De laatste jaren is er discussie over deelname van de regio in Steunpunt Scouting Gelderland. Vorig 
jaar heeft de regioraad het bestuur gevraagd op papier te zetten wat het Steunpunt voor onze regio 
doet en betekend. Dit is gedaan en meegestuurd met de agenda van deze regioraad.   
 
De voorzitter van het bestuur van het Steunpunt, Willem van Santen, is vandaag aanwezig om vragen 
van de regioraad te beantwoorden en stelt zich voor. Hij wijst de RR op een stuk dienstverlening dat 
het Steunpunt geeft t.o.v. Sc NL. Ook geeft hij aan dat de beroepskrachten de laatste jaren energie 
en tijd hebben gestoken in de relatie Steunpunt - Regio Neder Veluwe. 
Willem noemt een aantal punten over het werk van het Steunpunt: 

 De subsidie vanuit Provincie Gld (ca. € 500 000,--) is bestemd voor Scouting in Gld. 
Voorwaarde is dat een substantieel deel van de inkomsten bij het Steunpunt komt uit de 
contributie van leden. Hier bovenop komt de subsidie voor projecten. Vraag is wat de 
provincie gaat doen ivm bezuinigingen, nieuw politiek plaatje etc. De subsidie is voor 2elijns 
ondersteuning bedoeld. Ontwikkeling van vereniging (lokaal beleid, trainingen etc.) 

 Het Steunpunt levert diensten en ondersteuning: Gooi oude schoenen niet weg voordat je 
goede nieuwe schoenen hebt. 

 Er werken ca. 12 mensen op het Steunpunt. Ook het regiobestuur is in de Raad van Toezicht 
verantwoordelijk voor werknemers. We moeten dus onze verantwoordelijkheid nemen en 
vragen over gemaakte keuzes kunnen beantwoorden van werknemers, provincie, vakbond 
etc.  

Vraag Langenberg: Wat is het besluit op wel/geen subsidie? 
Antwoord: De subsidie loopt tot eind 2012. Verwachting is dat het nieuwe college besluiten neemt 
over wat wel /niet gesubsidieerd wordt. Per jaar wordt besloten adv begroting die Steunpunt bij de 
Provincie indient of subsidie wordt toegekend. 
 
Vraag Thamar: Wat is consequentie als Steunpunt wegvalt behalve de contributiebesparing? 
Hans: € 9000,-- is contributiebijdrage. Basistraining (m.u.v. explorers) hebben we in eigen huis. Voor 
trainingen zelf wordt ook betaald. Trainingen kunnen ook worden ingekocht bij andere 
samenwerkingsverbanden. 
Willem: Het gaat niet alleen om de trainingen maar ook om ontwikkeling en projecten voor de lange 
termijn. Bijvoorbeeld lokaal beleid. SN richt zich naar zijn idee meer op het hier en nu.  
Naast de medewerkers die in dienst zijn van het Steunpunt zijn er ook nog ca. 50 vrijwilligers die bij 
het Steunpunt aangesloten zijn.  
Thamar geeft aan dat vooral bij de omzetting naar de nieuwe manier van deskundigheidsbevordering 
meer werk om de hoek komt kijken voor het trainingsteam. Hiervoor hebben ze veel aan de hulp 
door het Steunpunt. Ook het GTO is daarbij een welkome ondersteuning. 
 
Vraag Langenberg: Er is een overlap in taken die Steunpunt en het LSC uitvoeren/aanbieden. Kunnen 
we die overlap laten vervallen om zo de contributie te verlagen? 
Willem: Dit moet dan in de tweedelijns ondersteuning zitten. Er is inderdaad een overlap met het 
LSC. 



   

Vanuit het LSC gaat meer aandacht naar groepen en regio’s zonder Steunpunt. Hij wil het eigenlijk 
omdraaien en de vraag stellen waarom de regio dan de contributiegelden niet bij het LSC terughaalt. 
Hij heeft dit al bespreekbaar gemaakt en Sc NL geeft aan dat dit bij de regio’s ligt. Ook Wily heeft dit 
eerder besproken op een voorzittersoverleg en het punt wordt afgekapt door Sc NL. Binnen Scouting 
in Nederland betaald iedereen evenveel contributie aan SN. 
 
Mening van groepen op dit punt: 
OPV-Schoonoord: Geen oude schoenen weggooien. Kunnende consequenties niet overzien dus nog 
niet tegen Steunpunt. 
Vallei: Moeilijk punt: Met beide kanten eens. Willen echter niet dubbel betalen voor diensten. 
Zorgen voor ontdubbeling. 
Schimmelpenninck: Idem: Ga met drie partijen om tafel voor een gesprek. 
Tarcisius: Betaal Steunpunt voor diensten aan Neder Veluwe. 
 
Conclusie van de discussie is dat de regioraad vooral vraagt om de overlap aan diensten van Sc NL en 
Steunpunt weg te halen en zo de contributie te verlagen. 
Voorstel n.a.v. nieuwe inzichten: Overleg voeren met Steunpunt, regio’s in Gld en Sc NL om te 
bespreken hoe e.e.a. ontdubbeld kan worden. Eventueel aangevuld met afvaardiging uit groepen. In 
mei een terugkoppeling in de regioraad op dit punt. 
 
Maak inzichtelijk voor regioraad in mei: 

 Juridische consequenties 
 Kosten verschil bij afname trainingen 
 Steunpunt bekijkt wat consequenties kunnen zijn als dubbele taken worden uitgesneden 
 Mogelijkheid dat Sc NL bedrag stort naar Steunpunt als Steunpunt vragen uit de regio oppakt 
 In porties zichtbaar maken. 

 
9. Personele zaken en veranderingen binnen teams en bestuur 
 Aangezien er gestemd gaat worden over personen worden stembriefjes uitgedeeld. Bart de 

Wild zat namens de OPV-Schoonoord bij de regioraad maar stemt niet mee over personen 
omdat hij ook op het lijstje staat. Voor dit punt op de agenda zijn er vanavond niet voldoende 
groepen vertegenwoordigd om besluiten te kunnen nemen. Daarom zal het verslag aan een 
ieder gemaild worden, waarna binnen 14 dagen gereageerd zal moeten worden. Geen reactie 
is instemming. 
 
Er wordt gestemd over de volgende personen (totaal 8 stemmen) 
 Voorstel aan de RR om Plien Nooij te benoemen als Penningmeester: 8 stemmen voor 
 Voorstel aan de RR om John van Erd te benoemen als Secretaris: 8 stemmen voor 
 Voorstel aan de RR om Bart de Wild te benoemen als trainer Scouts: 7 stemen voor, 1 

stem blanco 
 

 Door het AB zijn benoemd: Marleen van Gelder act.team Welpen / Saskia Deijns act.team 
Scouts  

 Door het AB zijn herbenoemd in de huidige functies: Bob vd Eertwegh / Marcel Baartmans 
 Er blijft een vacature staan voor plaatsvervanger Landelijke Raad. Iemand interesse? 
 
10. Evaluatie Regiofeestweekend 2010 
Op 2 en 3 oktober 2010 is het regiofeestweekend gehouden voor kader en besturen van Regio Neder 
Veluwe. We hebben een gezellig weekend gehad, mooi weer en leuke workshops kunnen doen. De 
aanmeldingen bleven een beetje achter. De mensen die geweest zijn waren positief! Voor het 
weekend is bij verschillende instanties subsidie aangevraagd. Vooral de bijdrage van het BDOfonds 
was een grote stap in de begroting van het weekend. Ook diverse gemeentes hebben een duit in het 
zakje gedaan. Een verslag wordt toegestuurd aan de instanties die hebben bijgedragen. 
 



   

11. Activiteiten van de teams 
Bevers en DWEK:  
Zaterdag 6 november j.l. hebben de Welpen & Bevers van Regio Neder Veluwe de najaarsspeldag 
gehad in de Rembrandtsporthal in Veenendaal. Het was weer een erg leuke middag waaraan totaal 
291 kinderen hebben deelgenomen en waarbij er 67 m/v leiding aanwezig was. Voor zowel Bevers 
als Welpen hebben we in het thema: "Grote Reis, nieuwe Vrienden", stil gestaan bij het Jubileumjaar 
en de veranderingen in de spelthema's.  
Lange Doener en Pompedomp zijn vertrokken naar Willem Wereldwijd en Shanti en Mowgli hebben 
de dolfijnen, esta's, kabouters en (rimboe)welpen uitgenodigd om te komen feesten en spelen in de 
Jungle. De 8 activiteiten gebieden: Sport en Spel, Veilig & Gezond, Uitdagende Scoutingtechnieken, 
Internationaal, Samenleving, Expressie, Buitenleven en Identiteit, hebben we een groot spel bedacht 
waar de kinderen in groepjes aan hebben deelgenomen. Bij de afsluiting hebben we iedereen 
uitgedaagd in het nieuwe thema verder te gaan ontdekken en als hulpmiddel daarbij de kaart van 
Hotsjietonia dorp voor de Bevergroepen, en de kaart van de Jungle aan de welpengroepen uitgereikt.  
  
Het was erg fijn dat er leiding van de Langenberggroep en de Zwervers al vroeg aanwezig waren om 
mee te helpen de zaal aan te kleden en de spellen op te bouwen. De Explorers van Scouting Lunteren 
hebben enorm goed meegeholpen als themafiguur bij de opening en sluiting maar ook tijdens het 
spel en bij het opbouwen en afbreken. Therre van de Jhr Schimmelpenninck ook jij erg bedankt voor 
je extra hulp en inzet als extra spelleider.  Mede dank zij jullie inzet is het een erg leuke middag 
geworden. Hartelijk dank!!!! 
 
Scouts: 
Half november hadden wij een herfstweekend. Het thema was "Moord in Sesamstraat". De voor-
bereidingen waren niet makkelijk want er kwamen steeds weer nieuwe uitdagingen bij. Het begon 
met zoeken naar vervangende toiletten en stromend water, want koperdieven  hadden onderdelen 
van de waterleiding gejat. Hierdoor konden we geen gebruik maken van toiletten en stromend 
water. Daarna denk je alles gehad te hebben, dan kom je er een week van te voren achter dat ze aan 
het kappen zijn geweest op het kampeerterrein. Overal los hout, maar als dat op stapels wordt 
gelegd, ziet het er toch aardig uit. En dan is het vrijdag en kan het weekend beginnen! Vanaf 6 uur 
komen de eerste groepen binnen en zoeken een plek tussen de omgezaagde bomen. Het past 
allemaal, maar de laatste groepen moesten even goed zoeken! Als iedereen zijn tenten heeft staan 
begint er een actief kamp- vuurprogramma met toneel zang en gezelligheid, natuurlijk in het thema 
van Sesamstraat.  
Na het kampvuurprogramma, een broodje knakworst en warme chocomel komt er een 
schimmenspel waarin een moord wordt gepleegd in Sesamstraat. Helaas Iniemienie leeft niet meer. 
Maar wie heeft dat gedaan, waar en met wat voor voorwerp? Nu eerst slapen en dan gaan we dat op 
de zaterdag uitzoeken. Zaterdag worden er groepjes gemaakt en gaan de groepjes allerlei spelen 
doen. Bij elk spel krijgen ze een aanwijzing die ze dan weer in een puzzel kunnen gebruiken. Na een 
gezamenlijke lunch klaargemaakt door Marco en Janette, kunnen ze nog vragen stellen aan de 
verdachten en dan het antwoord inleveren. Daarna volgt er een afsluiting en kunnen de kinderen in 
een soort van  
poppenkast spel zien wie nu eigenlijk de dader is. Een paar groepjes hadden ook die oplossing 
gevonden. Omdat Ieniemienie door het badeendje was gedood krijgen alle groepen een badeend 
mee naar huis. Het was weer een gezellig herfstweekend, met zo'n 270 deelnemers. 
 
De eerstvolgende grote activiteit is de RSW. Het thema is weerwolven. Het themateam is begonnen 
met een thema uit te werken. De rest zal begin januari ook van start gaan. We kunnen bij deze 
activiteit altijd veel hulp gebruiken (bij de hike, als SKL, als Jury, of als werkstam), dus heb je zin om te 
helpen, meldt je dan aan bij het scoutsteam.   
 
Explorers: Explorerraad gehad en 20 november is er een activiteit door de Emma. 
 



   

Roverscouts: Stamberaad gehad. De eerste activiteit is de stamralley. Roverscoutsmania is 11-13 
februari gepland. 
 
12. Jaarverslag 2009-2010 
Het jaarverslag is bijgevoegd bij de agenda. Geen opmerkingen. Het jaarverslag wordt goedgekeurd 
en kan op de website gezet worden.  
 
13. Trainingen 
 Dit seizoen wordt de training in de oude stijl gegeven met een aanvulling om leiding te 

kwalificeren aan het einde van de training. De training zit nog niet vol, men kan zich nog (snel) 
opgeven. 

 Er zullen nog een aantal omscholingsavonden georganiseerd worden zoals ook is aangeboden 
tijdens het regiofeestweekend om leiding te kwalificeren met de oude bevoegdheid. 

 
14. Recreatieplas 
De info (Voortgangsrapportage Recreatiegebied Ede) is duidelijk, geen opmerkingen. 
 
15. Veiligheid en milieu 
Geen bijzonderheden.  
 
16. Rondvraag 
Robert: Het Steunpunt biedt de groepen een appelboom aan. Boompjes graag meenemen bij 
vertrek. 
 
Evert Jan: Tijdens de regioraad heeft ons het droevige bericht bereikt dat Bert van Holst, jarenlang lid 
van de Musinga Rijn en wel bekend binnen de regio, is overleden.  
 
15. Sluiting 
De vergadering door Wily om 22.28 uur gesloten, hartelijk dank aan de Jhr. Schimmelpenninck voor 
de gastvrijheid!  
 

Plien Nooij 
 

Actiepuntenlijst n.a.v. Regioraad 22 november 2010 
 

Datum Actie Wie Gereed Status 

22 nov 2010 Terugkoppeling verantwoording financiën 
volgende RR 
 

Penningmeester RR Mei 2011 Open 

22 nov 2010 Terugkoppeling bespreekpunten Steunpunt - 
ScNl n.a.v. punt 8. 
 

Bestuur regio RR Mei 2011 Open 

     

 
 


